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Svar på interpellation om pengarna för miljöförbättrande 
åtgärder används på bästa sätt 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen är besvarad. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Elisabeth Lindström Johannesson (MP) och Kjell Jormfeldt (MP) har den 25 

november 2015 ställt en interpellation till ordförandena i tekniska nämnden och 

miljö- och byggnämnden. Interpellanterna undrar om pengarna för 

miljöförbättrande åtgärder används där de gör störst nytta och vill ha svar på 

följande frågor: 

 

1. Har behovet av överföringsledningen utretts förutsättningslöst? 

2. Vilka andra alternativ till överföringsledningen har övervägts? 

3. Hur ska överföringsledningen finansieras? 

4. Anser du att överföringsledningen ger störst nytta för pengarna? 

5. Varför har inte VA-planen inklusive kostnader underställts fullmäktige? 

 

Ordförandena i tekniska nämnden och miljö- och byggnämnden har lämnat ett 

gemensamt skriftligt svar och besvarar interpellationen muntligt vid 

sammanträdet. 

 

 


